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Studentská komora RVŠ bude mít nového místopředsedu
Ve dnech 8.-10.10.2004 se Studentská komora Rady vysokých škol (SK RVŠ) sešla v Nečtinách a výsledkem její práce
jsou důležitá rozhodnutí.

Zásadní personální změnou v SK RVŠ je rezignace první místopředsedkyně, jejíž nástupce by měl být zvolen na schůzi,
která se koná 21.10.2004 od 13:00 v Karolinu. Všichni studenti UK jsou na tuto schůzi srdečně zváni, aby využili
příležitosti zúčastnit se veřejného jednání celostátní studentské reprezentace na své „domácí“ půdě.

Jinak si ale SK RVŠ především si ukládá spousty úkolů:

1. Sociální komise se bude zabývat tím, jaká stipendia se poskytují na různých vysokých školách. Bude ale také
připravovat podpůrné argumenty pro možnou změnu věkové hranice 26 let pro přiznání statusu studenta.

2. Ekonomická komise pod vedením nového předsedy Ing. Petra Mikela (VŠB-TUO) se bude snažit podporovat možnosti
studia pro postižené studenty. Zájem ekonomické komise směřuje také k doktorandům, jejichž finanční situace často
není ideální: Měli by proto mít co nejvíce informací o nabízených grantech a využívat je, ale školy by také mohly
zohledňovat jejich věk (pokud překročili hranici 26 let).

3. Práci, kterou v Radě vysokých škol zatím soustavně nikdo neprovádí, bude mít na starost Bc. Kateřina Kožantová
(ČZU) a její komise pro evropskou vzdělávací politiku. Boloňský proces, Lisabonská úmluva, programy Evropské unie
podporující studenty (např. Socrates/Erasmus) – asi každý o nich něco ví, v plné šíři sledovat jejich dopad na ČR bude
právě úkol pro novou komisi.

4. Komise pro záležitosti spojené se studiem si klade úkoly praktické a užitečné. Měla by zjistit, jak to na jednotlivých
školách vypadá se zaváděním dodatku k diplomu (obsahuje výpis atestací atd.), nebo řešit problém s potvrzením o
studiu v presemestrálním období (tj. v září).

5. Úkoly dostala i Sekce soukromých vysokých škol, v níž jsou v současnosti DVA delegáti. Proto si především musí
sehnat kolegy z dalších škol, nebo s nimi alespoň začít komunikovat.

Kromě toho chce SK RVŠ některé věci po vysokých školách. Především je nutné, aby málo aktivní školy vyslaly svoje
zástupce do SK RVŠ. Problém se zastoupením mají přitom nejen soukromé školy a školy vojenské (které se sloučily v
jedinou a momentálně nejsou zastoupeny), ale řada škol veřejných. Namátkou: ČVUT v Praze, VUT v Brně, VŠCHT v
Praze, o uměleckých školách s výjimkou JAMU v Brně nemluvě. (Snad se ale blýská na lepší časy: AMU nominovala
Libora Boučka, který se už dvakrát na schůzi dostavil! Snad mu to vydrží i přes televizní aktivity...)

A ani ministerstvo školství není ušetřeno apelů studentské reprezentace. Na chystanou reformu dotací na ubytování,
která by měla být spuštěna k 1.10.2004, SK RVŠ chce pro rok 2005 navíc 80 až 100 milionů korun.

Pokud jde o mezinárodní spolupráci, SK RVŠ aktivně komunikuje se zeměmi visegrádské skupiny (Polsko, Slovensko,
Maďarsko). Díky tomu může srovnávat situaci ve školství podobných zemí, chystá ale také společná stanoviska k
některým problémům – například k financování vysokého školství (všechny reprezentace odmítají školné).

Úspěchem na mezinárodním poli je nominace Bc. Jany Outratové na členku komise pro vnitřní audit mezinárodní
studentské organizace ESIB. Takové prestižní funkce se Češka ujme poprvé.

Konečně – SK RVŠ ustavila skupinu pro mediální a komunikační strategii, jejíž práci právě můžete posoudit. Kontaktovat
ji můžete na adrese   karolina.kucerova@skrvs.cz .
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